



Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpilles
Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles

MAS COLLECTION®
 THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Discover the Collection on www.mas-collection.com



Villa N°58 Eygalières

CAPACITÉ : 14 personnes

Située à Eygalières, avec une magnifique vue sur les Alpilles, ce mas authentique et renové d'environ 400 m² est une invitation à la sérénité. Dans un esprit provençal, cette maison apporte un plaisir inégalé à ses hôtes : une décoration élégante, des prestations et équipements haut de gamme, de beaux espaces, un jardin fleuri, un cachet tout particulier au pied des Alpilles..

SES ATOUTS :

- Une situation privilégiée proche du village d'Eygalières
- Son superbe parc

LE MAS :

Au rez de chaussée, une belle et vaste entrée dessert d'un côté un grand salon avec cheminée et de l'autre, un second salon plus feutré qui conduit à la cuisine ouverte et entièrement équipée ainsi que sa salle à manger donnant sur la terrasse.

Avec un accès indépendant, un bureau et espace TV.

A l'étage, 5 belles chambres de décoration différentes qui disposent chacune de leur salle de bain privée.

En annexe, deux très belles chambres communicantes et leur salle de bain privative, chacune avec un accès direct sur la terrasse.

Maison entièrement climatisée.

LE JARDIN :

Au pied des Alpilles et à quelques minutes du village d'Eygalières, la propriété est construite sur un terrain de un hectare entièrement clos. Superbe jardin méditerranéen.

Piscine chauffée (17x5m), pool house.

BBQ et terrain de pétanque.

Parking.

MAXIMUM NUMBER OF GUESTS: 14

Located in Eygalières, facing the Alpilles, this authentic, renovated property of 400 sq.m. is an invitation to serenity. It is an exceptional setting with distinctive atmosphere. In a Provencal style, the house brings unrivalled pleasure to its guests: sober and elegant decoration, top-of-the-range services and equipment, beautiful spaces, a flowery garden and a very special cachet at the foot of the Alpilles.

HIGHLIGHTS:

- A privileged location near the village of Eygalières
- Its superb grounds

THE MAIN HOUSE:

On the ground floor, a beautiful and spacious entrance hall leads to a large living room with a fireplace on one side and, on the other, a second, more intimate living room which opens onto the fully equipped open-plan kitchen and dining room, which leads to the terrace.

With independent access, there is also an office and a TV area.

Upstairs, there are five beautiful bedrooms, each with its own private bathroom, decorated in a unique style.

In an annex, there are two very attractive adjoining bedrooms, each with its own private bathroom and direct access to the terrace.

Fully air-conditioned house.

THE GARDEN:

At the foot of the Alpilles and a few minutes from the village of Eygalières, the property is built on a fully enclosed one-hectare plot. Superb Mediterranean garden.

Heated swimming pool (17x5m), pool house.

BBQ and A petanque court, Parking

